

目 次

综 述

基于 DNA 变形能的核小体定位预测方法研究进展
..... 刘国庆 (67)

血栓病治疗药物-纤溶酶的生物来源
..... 董 超,马 莹,史延茂 (76)

研究论文

乙型肝炎病毒 S 蛋白的序列特征分析
..... 李 滚,张 涛,杨鑫荣,卢香香 (86)

基于遗传算法酵母核小体定位性质预测
..... 郭亚茹,丰继华,于华峥,牟 锦,黄月月,刘 珂 (95)

基于滤除 R 波的主导频率算法的房颤心内信号分析
..... 黄 浩,孙毅勇 (102)

结肠癌中核内 miRNA 的激活调控作用研究
..... 邹小龙,董雪松,孙学溥 (111)

2009~2012 年黑龙江省细菌性腹泻症候群病原菌检测结果分析
..... 苏 怡,任启智,刘玉文,白 晶,苑洪菲 (116)

NOP56 在乳腺癌组织中的表达情况及对临床预后的意义
..... 曲 杰,林萍萍,吕喜英,吴练练,李青山 (122)

Contents

Reviews

Advances in DNA deformation energy-based methods for predicting nucleosome positioning
..... *LIU Guoqing*(67)

Thrombolytic drugs:Fibrinolytic enzyme and the biological source
..... *DONG Chao, MA Xuan, SHI Yanmao*(76)

Articles

Sequence characterization of s protein in hepatitis B virus
..... *LI Gun, ZHANG Tao, YANG Xinrong, LU Xiangxiang*(86)

Prediction of the location properties of yeast nucleosomes based on genetic algorithm
..... *GUO Yaru, FENG Jihua, YU Huazheng, MOU Jin, HUANG Yueyue, LIU Ke*(95)

Analysis of endocardial mapping signals from atrial fibrillation patients based on r-wave filtered dominant frequency algorithm
..... *HUANG Hao, SUN Yiyong*(102)

Activation regulation of nuclear miRNA regulation in colon cancer
..... *ZOU Xiaolong,DONG Xuesong, SUN Xuepu*(111)

Analysis of pathogen detection results of bacterial diarrhea syndrome in Heilongjiang Province from 2009 to 2012
..... *SU Yi,REN Qizhi, LIU Yuwen,BAI Jing,YUAN Hongfei*(116)

Expression of NOP56 in breast cancer and its significance for clinical prognosis
..... *QU Jie, LIN Pingping, LÜ Xiying, WU Lianlian, LI Qingshan*(122)